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A világ legnagyobb hízott libamájtermelıje, a magyar Pannon Lúd Kft. április elsejével 
felhagyott a kényszertömésbıl származó termékek elıállításával és átáll a szabadtartásból 
származó húsliba és pecsenyekacsa termelésére. 

A világ legnagyobb hízott libamájtermelıje, a magyar Pannon Lúd Kft.    április elsejével 
felhagyott a kényszertömésbıl származó termékek elıállításával és átáll a szabadtartásból 
származó húsliba és pecsenyekacsa termelésére. Ez olvasható a Négy Mancs Alapítvány 
honlapján. Az állatvédık azt üzenik a magyar baromfitermelıknek, hogy a jövıben a
szabadtartással és minıséggel biztosítsák a munkahelyeket. A libamáj termelık szerint 150 
ezer munkahely van veszélyben az ellenük folyó negatív kampány miatt. 
 
A termelık, többek közt a szentesi Hungerit azonban felháborítónak tartja a Négy Mancs 
akcióit, mint írják, elsısorban az idızítés miatt "jelenleg az országnak van elég baja anélkül is, 
hogy további mintegy 150 ezer ember megélhetését sodorják veszélybe." 
 
Véleményük szerint a Négy Mancs legutóbbi, állatvédı szervezetekhez címzett levelében 
csúsztatnak is, hisz a levél elején csak gépi tömésrıl beszélnek, késıbb azonban 
általánosítanak a töméssel kapcsolatban, már csak kényszertömést említve. A termelık szerint 
fontos lenne, hogy a hazai állatvédık megértsék, a jelen helyzetben már sokkal több forog 
kockán, mint pusztán az állatok vélt jóléte, a szektor megszőnése közvetlenül is 50 ezer 
munkahelyet veszélyeztet, ami - lévén az iparág fıképpen családi gazdaságokon alapszik -
közvetve akár 150 ezer ember megélhetését is veszélybe sodorhatja. Mindemellett, tudósok és
szakemberek egyöntetően állítják, hogy a tömés, különösen a gépi tömés, nem állatkínzás. 
 
Idén januárban újraindult a hízott kacsa és liba vágása a szentesi Hungeritnél. A cég azért 
döntött a termelés beindítása mellett, mert eddig hiába várt, a Négy Mancs Állatvédı 
Alapítvány - többszöri ígérete ellenére - nem vette le a céget a feketelistáról. A hazai libamáj 
és hagyományos elıállítási módja tavaly november végén törvényi védelmet kapott. 
Szentesen tavaly szeptember elején állították le a hízott baromfik vágását, mert a bécsi 
székhelyő állatvédı alapítvány kampánya miatt nem kapott külföldi megrendeléseket. Az 
ügyben egyébként kormányzati szintő jogi lépések várhatóak. 
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